
Zápis z jednání Školské rady Gymnázia pod svatou Horou Příbram

Přítomni:
Předseda Ing. Roman Smitka, zástupce rodičů - omluven
                   Ing. Vojtěch Rod, zástupce rodičů
                  Jiřina Keiserová, zástupce zřizovatele
                  Mgr. Jarmila Potůčková, zástupce zřizovatele
                  Mgr. Eva Šálková, zástupce učitelů
                  RNDr. Jaromír Karel, zástupce učitelů
                  Mgr. Pavel Sedláček ředitel školy

Program:    1. Projednání a schválení hospodaření školy za rok 2011

                    2. Informace ředitele školy 

                    3. Různé

1. Školská rada projednala hospodaření školy v roce 2011. Konstatovala, že si škola dokázala 
poradit i s výrazně nižším příspěvkem na provoz. Dále konstatuje, že dlouhodobě snížený 
příspěvek výrazně omezuje možnosti školy a její další rozvoj.

2. Ředitel školy informoval o již uskutečněných akcích ke 20. výročí založení školy. Dále 
informoval o výhledu akcí do konce školního roku.

3. Ředitel školy podrobně informoval o probíhající sanaci budovy školy a krocích, které budou 
dále následovat. Dále seznámil Školskou radu s postupy sanace azbestu a rozsahu likvidace 
majetku, který mohl být znečištěn azbestem a který nelze úspěšně očistit.

Usnesení:
1. Školská rada projednala a schvaluje Výroční zprávu Gymnázia pod Svatou Horou.
2. Školská rada bere na vědomí informace ředitele školy, týkající se oslav 20. Výročí založení

školy
3. Školská rada schvaluje postup ředitele školy při zahájení a provádění sanace budovy a 

movitého majetku školy. Školská rada žádá zřizovatele školy Středočeský kraj a Město 
Příbram o maximální pomoc škole při likvidaci následků sanace azbestu.

1. Ing. Roman Smitka - omluven

2. Ing. Vojtěch Rod……………………………………………..

3. Jiřina Kaiserová………………………………………………

4. Mgr. Jarmila Potůčková……………………………………….

5.  Mgr. Eva Šálková…………………………………………..

6.  RNDr. Jaromír Karel………………………………………

V Příbrami 20. 2. 2012

Mgr. Pavel Sedláček ředitel školy


